

Cattle on Feed / Bovins mis au pâtureage

Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances

Nombre d'animaux mis au pâtureage, commercialisés et autres fins

June 1, 2002

Le 1 juin 2002

	2001	2002	% chg	
On Feed May 1	1,214,000	990,713	81.6	Au pâtureage le 1er mai 2002
Placed on Feed During May	201,724	196,142	97.2	Bovins mis au pâtureage en mai
Fed Cattle Marketed During May	258,021	266,713	103.4	Ventes de bovins engrangés en mai
Other Disappearances During May	33,323	27,275	81.9	Autres fins en mai
On Feed June 1, 2002	1,124,380	892,867	79.4	Au pâtureage le 1er juin 2002

Cattle On Feed Placements / Bovins au pâtureage

Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâtureage par groupe de poids

May, 2002

Mai 2002

	Steers / Bouvillons		Heifers / Taures		Total	
	2001	2002	2001	2002	2001	2002
Less than 600 / Moins de 600	8,041	6,914	5,964	9,036	14,005	15,950
600 - 699	6,453	14,895	11,741	12,195	18,194	27,090
700 - 799	22,887	37,211	21,468	25,142	44,355	62,353
800 and over / 800 et plus	70,769	62,788	54,401	27,961	125,170	90,749
Total	108,150	121,808	93,574	74,334	201,724	196,142

On June 1, 2002 the number of cattle on feed in Alberta and Saskatchewan was 230,000 head smaller than on June 1, 2001. Placements during May were 3% smaller than last May with the largest change in feeders 600-699 lbs. increasing by 48% and 700-799 lbs. increasing by 40%. Marketings were 3% or 8,700 larger this year. This included a 8% increase in exports and a 3% increase in slaughter volume.

Au 1er juin 2002, le nombre total d'animaux mis au pâtureage en Alberta et Saskatchewan était de 230,000 sujets de moins qu'en juin 2001. Les placements en mai étaient de 3% plus petit qu'en mai l'année passée avec le plus gros changement dans les bovins de 600-700 lbs., soit une augmentation de 48% et dans les 700-799 lbs., une augmentation de 40%. Le marché était de 3% ou 8,700 plus élevés cette année. Ceci comprend une augmentation de 8% en exportation et 3% en volume d'abattage.

This report prepared by Canfax with assistance from Agriculture and Agri-Food Canada

Ce rapport est préparé par Canfax avec la collaboration d'Agriculture et agro-alimentaire Canada